

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### COMMISSION SPECIALE

"Re" Modification des limites de certains quartiers.

Compte rendu de l'assemblée du 7 juin 1915.

Sont présents: MM. les échevins Ménard, Turcot, Houlé, Mayrand et Larivière.

M. l'échevin Houlé est choisi comme Président de la Commission.

Résolu: De donner instruction au Secrétaire de faire préparer, sans délai, un plan indiquant les quartiers dont la Cité est autorisée à modifier les limites en vertu de la loi, l'étendue de chacun de ces quartiers et leur population, ainsi que le nombre des voteurs inscrits sur les listes municipales.

Il est aussi

Résolu: De demander au Secrétaire de s'assurer quelles sont les limites des différentes paroisses qui se trouvent dans ces quartiers.

Soumise une requête des propriétaires du quartier St-Denis, demandant qu'une certaine partie dudit quartier soit annexée au quartier de Lorimier.

Cette requête est déposée sur le bureau pour être prise en considération à une prochaine assemblée.

Ajournement.

JULES CREPEAU,  
Sous-Greffier de la Cité.

### SPECIAL COMMITTEE

"Re" Alteration of the limits of certain wards.

Report of meeting held on the 7th June 1915.

Present: Ald. Ménard, Turcot, Houlé, Mayrand and Larivière.

Ald. Mayrand was elected Chairman of the Committee.

Resolved: That instructions be given to the Secretary to have a plan prepared without delay, showing the wards the limits of which the City is authorized by law to modify, the area of each of said wards and their population, and also the number of voters inscribed on the municipal lists.

It was also

Resolved: To ask the Secretary to ascertain what are the limits of the different parishes included in said wards.

Submitted a petition from proprietors of St. Denis Ward, asking that a certain part of said ward be annexed to de Lorimier Ward.

The said petition was laid on the table to be considered at a subsequent meeting.

Adjourned.

JULES CREPEAU,  
Assistant City Clerk.